
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 15. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 1036
Det fremgår af ministerens tale under samrådet den 1. juni 2017, at ”rådgiv-
ningen af mig fra mine embedsmænd gik alene på, at der i indkvarteringsord-
ningen skulle være en undtagelsesmulighed i særlige tilfælde”, og i et svar un-
der samrådet oplyste ministeren videre, at det var vurderingen i ministeriet, at
der i et antal tilfælde, under særlige omstændigheder, skulle gøres en undta-
gelse til en separat adskillelse af parrene, og at det fremgik af de pressemed-
delelser, som ministeren fik forelagt. Vil ministeren redgøre for de nævnte
undtagelsesmuligheder, som ministeren fik forelagt? Og vil ministeriet oplyse,
hvornår de nævnte undtagelsesmuligheder første gang blev gengivet i et svar
til Folketinget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT), Sofie Carsten
Nielsen (RV), Holger K. Nielsen (SF), Johanne Schmidt-Nielsen (EL) og Mat-
tias Tesfaye (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Josephine.Fock@ft.dk, So-
fie.Carsten.Nielsen@ft.dk, Holger.Nielsen@ft.dk, Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk, Mattias.Tesfaye@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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